## 會務報告 Announcements 11-08-2020

1. 本年度的會員大會將於今天(11月8日) 聚會後召開。請教 會會員留步參加。

We will have a congregational meeting today (11/8) after the service. All church members should stay and participate in this meeting.

2. 提名委員會所提出的執事候選人是:蔣姝妍姊妹,王衛峰弟兄,劉效耶姊妹。來自教會會員提名的候選人是:黎明德弟兄。在今次的會員大會投票選舉中,每位會員都可以選一到四位,每位得半數以上會員支持的候選人,即確認當選為執事。他們的任期是2年(從2021年1月1日到2022年12月31日)。

The deacon candidates who are nominated by the nomination committee are sister Susan Rofe, brother Wayne Wang, and sister Sylvia Wu. The deacon candidate who is nominated by church members is brother Alex Lai. Every member may elect up to 4 deacons. Any deacon candidate, who receives 50% or more of the votes will be elected as a new deacon. Their term will be 2 years (from 1/1/2021 to 12/31/2022).

## 會務報告 Announcements 11-08-2020

- 3. 我們歡迎新會員加入教會大家庭! 他們是: 劉暢姊妹, 張晶波姊妹, 張紅成姊妹, 葛珍莉姊妹, 劉剛弟兄和高小麗姊妹。 We welcome the following new members to join the MGC family: sisters Doris Liu, Crystal Zhang, Hongcheng Zhang, Jennifer Kao, brother Gang Liu and sister Xiaoli Gao.
- 4. 本週 "2-1-1 讀経計劃": 查考希伯來書希伯來書 4:1-16; 背誦經文是希伯來書 2:15 "並要釋放那些一生因怕死而為奴僕 的人。"每日閱讀經文是箴言1-7章。
- This week's "2-1-1 Bible Reading Plan": we will study Hebrews 4:1-16; Bible memory verse is Hebrews2:15 "and free those who all their lives were held in slavery by their fear of death." Bible reading: Proverbs 1-7.